
§9. Svar från styrelsen ll mo on  
 

Föreningen kommunicerar i första hand genom mejl. Vik g informa on publiceras på föreningens 
hemsida och vid behov på anslagstavlorna. Undantag de som ange  ll föreningen får ex kallelse ll 
stämma i brevlådan.  

Föreningen har en Facebook grupp men den är inte en primär kommunika onskanal mellan 
medlemmar och styrelsen. Facebook är e  snabbt och effek vt sä  a  kommunicera med många och 
vid behov tas olämpliga kommentarer bort. Föreningen skall bli tydligare med modereing och vilka 
som sköter det.  

Om inte Föreningen har egen Facebook grupp kommer kommunika onen hamna i andra grupper och 
bli då svåröverskådlig  

För tennisbanan del ser styrelsen inte några problem med bokning via Facebook. 

Den informa on som kommuniceras är inte heller av känslig typ. 

 

 Styrelsen föreslår a  stämman röstar nej ll mo onen och a  föreningen fortsä er använda 
Facebook. 

 

Styrelsen förslår a  stämman skall rösta för det alterna va yrkandet med följande ändring. 

 Styrelsen skall tydliggöra vem som modererar och när, e ersom föreningen redan har 
moderatorer, genom a  göra e  schema samt ta fram skri lig policyför vilka inlägg som skall 
tas bort. 

Vik g informa on skall lämnas i brevlådor ll de som önskar i den utsträckning det är möjligt. 


